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Notulen van de Vergadering van Obligatiehouders van 
PAT-Krüger Group B.V. ("uitgevende instelling") 

 

Datum:  woensdag 11 januari 2023 om 10.00 – 11.00 uur 

Locatie: via Zoom video conference 

Aanwezig: 

• 11  beleggers aanwezig  

• Coert Kleijwegt, Managing Director PAT-Krüger Group 

• Koen Slobbe, Raad van Advies PAT-Krüger Group 

• Johan Vlassak, Raad van Advies PAT-Krüger Group 

• Myra Meijering, Kees Snip en Frank Bonsée namens NPEX 

• Stephan van de Vusse namens Stichting Obligatiehoudersbelangen, voorzitter en notulist van 
de vergadering 

 
1. Opening 

De heer Van de Vusse opent de 1e vergadering van obligatiehouders van de PAT-Krüger Group  
(“PTG”) en heet de aanwezigen welkom. Een jaar geleden heeft PTG € 1,4 miljoen aan obligaties 
uitgegeven. In het prospectus zijn als bestedingsdoelen aangegeven: 

• Herfinanciering vendor loans: € 500.000 

• Overname sensorproducent: € 600.000 

• Werkkapitaal: € 300.000 
 
In deze vergadering vernemen de obligatiehouders of en in hoeverre de NPEX-lening aan deze doelen 
is besteed en wordt de definitieve jaarrekening 2021 toegelicht. Daarnaast hoort men graag de 
voorlopige resultaten 2022 en de plannen voor 2023. 
 
Er is zijn vooraf geen vragen van obligatiehouders binnengekomen. Er zijn tevens geen mededelingen 
van Stichting. De heer van de Vusse geeft het woord aan de heer Kleijwegt, managing director van 
PTG.  
  



2 

 
www.obligatiehoudersbelangen.org 

 

2. Toelichting jaarrekening 2021 

De heer Kleijwegt neemt de aanwezigen mee door de jaarcijfers 2021. Het grootste verschil ten 
opzichte van 2020 is de verlaagde omzet van € 4,7 mio (t.o.v. € 5,4 mio in 2020) ten gevolge van de 
COVID crisis. Het resultaat voor belasting bedroeg -/- € 258k (t.o.v. € 156k in 2020). 
De heer  Vlassak geeft aan dat de omzetdaling met name in de eerste helft van 2021 lag en dat het 
herstel in de tweede helft is opgetreden. 
 
De heer Van de Vusse stelt een vraag over de positie van de huisbank Rabobank aan de hand van de 
JR21. Gezien de genoemde stevige, geplande aflossingen van 600k voor 2022 en de toegenomen RC-
faciliteit in JR21 van € 1.045k (t.o.v. € 527k in 2020). De heer Vlassak geeft aan dat in 2022 met de bank 
is overeengekomen om een aflossing van € 300k om te zetten in een 5-jarige lening. Hiermee is de 
aflosdruk sterk verlaagd.  
Hij staat ook stil bij de afkoop van de vendor leningen van eigenaren van overgenomen bedrijven. Via 
juridische stappen heeft men hierop een korting van € 400k kunnen bedingen. Dat was een mooi 
financieel success. Deze vendor leningen van uiteindelijk total € 535k zijn conform prospectus met de 
NPEX-lening afgelost in januari 2022. De financieringsstructuur bestaat nu uit de RC faciliteit van € 500k 
en de leningen van de Rabobank, de NPEX-lening en de achtergestelde lening van € 200k van de heer 
Kleijwegt. 
 
3. Ontwikkelingen 2022, trends en vooruitzichten 

De heer Kleijwegt meldt dat recent een nieuwe financiële manager is aangenomen. De NPEX-lening 

heeft ook hierbij geholpen om de organisatie te professionaliseren en de management rapportages te 

verbeteren. De financiële afdeling is hard bezig om de concept-cijfers 2022 gereed te hebben op 28 

februari a.s. Nieuwe elementen die hierbij geïntegreerd gaan worden is de succesvolle joint venture 

Atla (aandeel PTG 50%) met een omzet van € 500k en een winst van > € 50k én de bijna overgenomen 

krachtsensoren fabrikant uit de UK. Deze overname zal deze maand worden afgerond binnen de UK 

vestiging van PTG en met boekdatum 1 september 2021 worden geïntegreerd. De omzet van deze 

fabrikant was circa GBP 1.6 mio in 2022 en is verwacht door te groeien naar GBP 1,8 mio in 2023. De 

verwachting voor de groei van JV Atla in 2023 is zeer positief met een verwachte omzet van € 2 mio. 

Gezien bovenstaande integraties geeft de heer Kleijwegt nog geen harde data over omzet en resultaat 

over 2022. In de concept-cijfers van 28 februari a.s. zal dit naar voren komen. De definitieve cijfers 

zullen wederom pas in het najaar gereed komen door de buitenlandse vestigingen. 

Voor 2023 is het bestendig door laten groeien het kernbedrijf, de JV Atla en de 

krachtsensorenfabrikant een stevige ambitie geeft de heer Kleijwegt aan. Toch is er in 2023, voor de 

groei, ruimte voor een nieuwe joint venture Albatros op gebied van autonoom en remote control van 

rijdende, vliegende (drones) en varende objecten . 

6.  Rondvraag 

De vergadering stelt diverse vragen die door PTG worden beantwoord: 

Vraag: Welke kosten zijn gemoeid met de overname van de krachtsensorenfabrikant?   
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Antwoord: De overname wordt in drie delen betaald waarvan GBP 240k (50%) bij tekening en 

vervolgens 2x25% op basis van het behalen van bepaalde mijlpalen. De totale overname bedraagt 

derhalve GBP 480k (3,5x EBITDA). Er is geen vendor loan constructie. 

Vraag: De vestiging Dubai loopt nog wat moeizamer. Wat is het aandeel van de vestiging in het totaal 

van PTG? 

Antwoord: Het aandeel is 35-40%. Deze vestiging bestrijkt het Midden-Oosten, India en ZO Azië. In de 

regio is sprake van landen waar er belemmeringen waren om operationeel te zijn zoals Iran, Irak e.d. 

Inmiddels gaat het al weer de goede kant op door het werk in de Golfstaten en doet de vestiging het 

in 2022 15% beter.     

Vraag: Hoeveel medewerkers heeft PTG en kan men goed aan personeel komen?  

Antwoord: PTG heeft 45 medewerkers. Met de UK overname komen daar 20 mensen bij. PTG is een 

technisch bedrijf dus het werven van goed personeel  is altijd een uitdaging. PTG biedt een wisselende 

arbeidsomgeving en dat maakt haar toch aantrekkelijk wat blijkt uit de zeer lange dienstverbanden. 

Vraag: U noemde als nieuw project dat u 3 boxen heeft geleverd aan Abu Dhabi National Oil Company 

(ADNOC). Kunt u dat toelichten? 

Antwoord: We zijn gevraagd voor een veiligheidsoplossing bij het opzetten van masten. Hierbij 

gebeurden veel ongelukken. We hebben 2x een Proof of Concept geleverd dat goed is ontvangen. Nu 

hebben we 3 boxen geleverd en we verwachten er 60 uit te leveren. De heer Vlassak van de Raad van 

Advies vult aan dat het feit dat PTG nu confirmed supplier is van Adnoc, één van de rijkste bedrijven 

ter wereld met een strenge toelating, een belangrijk bewijs is van de kwaliteit van PTG.  

7.  Sluiting 

De heer Kleijwegt dankt alle aanwezigen voor hun belangstelling.  

De heer Van de Vusse dankt de heren van PTG voor de transparantie in deze 1e 

obligatiehoudersvergadering en wenst namens alle obligatiehouders de organisatie alle succes in 2023. 

Hij sluit de vergadering.  


